

**CERTIFICATS DE VACCINATION  
EXIGÉS  
PAR LES DIVERS PAYS**

LISTES RÉCAPITULATIVES

*Liste No 45*

**IRAN.** — Certificats de vaccination exigés à la date du 3 janvier 1950.

**Choléra :** les personnes en provenance d'un port infecté peuvent faire l'objet d'une visite médicale et sont tenues de produire un certificat de vaccination contre le choléra datant de plus de 6 jours et de moins de 6 mois. Ces certificats doivent être du modèle international et authentifiés par une autorité sanitaire gouvernementale.

**Variole :** mêmes mesures que pour le choléra. Les certificats de vaccination doivent dater de plus de 14 jours et de moins de 3 ans.

**Fièvre jaune :** les passagers et équipages des aéronefs, en provenance d'une zone infectée ou endémique de fièvre jaune, ou qui y ont fait escale, depuis moins de 6 jours sont tenus d'être munis d'un certificat international de vaccination anti-amarile, faute de quoi ils peuvent être soumis à la surveillance ou à l'observation, à la discrétion des autorités sanitaires.

**INOCULATION AND VACCINATION  
CERTIFICATES  
REQUIRED BY VARIOUS COUNTRIES**

CUMULATIVE LISTS

*List No. 45*

**IRAN.** — Inoculation and vaccination certificates required as on 3 January 1950.

**Cholera :** Arrivals from an infected port are subject to medical inspection and required to produce certificates showing inoculation against cholera, not less than 6 days and not more than 6 months previously. Certificates should be of the international type and authenticated by a Governmental Health Authority.

**Smallpox :** Same measures as for cholera. Vaccination certificates must be dated not less than 14 days and not more than 3 years previously.

**Yellow fever :** Passengers and crew of aircraft, coming from or having touched at yellow fever infected or endemic areas during the preceding 6 days, are required to produce international certificates of inoculation against yellow fever, failing which they are subject to surveillance or observation at the discretion of the Health Authorities.